

GUIDE INSTALLATION INSTALLATION GUIDE

SCREWABLE DECK POST ANCHOR VIS D'ANCRAGE POUR PATIO



PYLEX

- 1- Hit firmly a Pylex into the ground up to a depth reaching the first thread edge then, screw the Pylex in the ground.
- 2- Insert a piece of lumber (2"x4") in the U-shaped saddle to use it as a level to screw your Pylex into the ground. When the U-shaped saddle is 12 inches from the ground, hit the top of the Pylex to compact the soil.
- 3- Keep a minimum of 4 inches between the U-shaped and the soil. Finally, fix your wood post on the U-Shaped of your Pylex.

- 1- D'un coup brusque, enfoncer votre Pylex dans le sol jusqu'au tranchant du disque et vissez-le manuellement.
- 2- Insérer une pièce de bois de (2"x4") horizontalement dans l'étrier en "U" (elle vous servira de levier pour enfoncer votre Pylex dans le sol). Quand le "U" sera à 12" du sol, frapper le dessus du Pylex pour assurer une bonne compaction.
- 3- Garder un minimum de 4" entre l'étrier en "U" et le sol. Finalement, fixer votre patte dans l'étrier du Pylex.

IMPORTANT:

BEFORE INSTALLING THIS PRODUCT: Please make sure you observe all building codes in your area.
AVANT D'INSTALLER CE PRODUIT : Veuillez à respecter tous les codes du bâtiment en vigueur dans votre région.

NOT TO BE USED FOR FENCING - NE PAS UTILISER POUR UNE CLÔTURE



Item no.: **10505/06/07**
BLACK / NOIR

Designed in Canada - Conçu au Canada
Made in China - Fabriqué en Chine
www.pylex.com 1 800-264-1881

IMPORTANT

The use of de-icing salt or a salt chlorination system in the vicinity can greatly reduce the normal life expectancy of steel products, please ensure compatibility of the products with the manufacturer.

L'utilisation de sel de déglacage ou d'un système de chloration au sel à proximité peut diminuer grandement la durée de vie normale des produits d'acier, SVP vous assurer de la compatibilité des produits auprès du manufacturier.

**CAN SUPPORT UP TO:
PEUT SUPPORTER JUSQU'À:
5000 LBS**